
Brukerråd
23. mai 2024
Dalgård skole og ressurssenter

Til stede:
Elevrådet: Selma Thorsen
FAU: Hagbart, Jeanette.
Torbjørn, avdelingsleder og stedfortredende rektor
Marthe, avdelingsleder

Fravær: Gro, rektor

Elevrådet med fra kl 17 - 18

Saker:

Referat fra 14. mars 2024
Ingen kommentarer har kommet, så vi anser referatet som riktig.

Saker fra elevråd
- Elevrådet gjennomførte temauke pride og aniktsmaling var meget populært.
- Elevrådet holdt tale på 17.mai.
- Hva som opptar de ulike klassene i elevrådsmøtene:

- Guttene klager på guttegarderoben - plutselig blir dusjene kalde eller
glovarme.

- Basketkurva ved slåballbanen holder på å falle ned og plata bak er
borte.

- Liste fotballbanen: Noen jenter synes det er litt vanskelig å få være
med når guttene spiller i ballbingen.

- Om etablering av styret for elevråd for neste skoleår.
- Ber alle om å søke. Rundt 10 stk kommer inn på intervju. 6.trinn velger

ut hvem som skal få være med. De som blir valgt inn sitter i 2 år
gjennom 6. og 7.trinn.

- Ingen saker til AMK. Ikke hatt saker siden i fjor.

Vedtak:
Informasjonen tas til orientering



Saker fra FAU

Om 17.mai 2024
Veldig mange fra Dalgård skole og ressurssenter gikk i skoletoget i sentrum

Inntekter:
41.000 kr på vipps
20.000 kr kontanter.

Omtrent 37.000 kr utlegg i forhold til innkjøp + vekslepenger
Ca 24.000 kr som overskudd.

FAU 2024/2025:
FAU har behov for ny kasserer, representant fra 1. og 7.trinn + en foresatt fra
ressurssenteret.
FAU trenger å få informasjon om når foreldremøtene er, slik at FAU kan komme
rundt og informere i klassene.

Midler til gode
FAU har 35.000 kr som de ønsker å bruke på noe som kommer elevene til gode.
Basketkurv, fotballmål på nedre skolegård og abonnement på Aftenposten jr blir
nevnt. FAU ønsker at skolen skriver en prioritert ønskeliste.

Vedtak:
Informasjonen tas til orientering

Saker fra skoleledelsen
- Sammenslåing av fire til tre kontaktlærergrupper, fra 4. trinn (2023/2024) til 5.

trinn(2024/2025). Konkret foreldremedvirkning og en grundig prosess.

- Hovedvedlikeholdet 2024 inneholder både fornying ute og inne. Flere nye
lekeapparat for elevene både i øvre og nedre skolegård blir montert.
Elevrådet var med og valgte vippedyr og sjakkbrett. Det kommer :)

- Oppgradere kantina til et produksjonskjøkken.Kun dager etter skoleslutt
starter renoveringen av kantina.

- Bygget med teamkontor : Skifte vinduer og ny isolasjon.

- Byggeplassen Dalgårdtunet. To tilbakemeldinger fra foresatte vedr trafikk
tungtransport siden mars. Kjøring (rygging og parkering) når elevene kommer
til skolen like etter kl 8. Begge hendelsene er håndtert med det største alvor
av ansvarlig / Consto.



- Veldig god dialog med prosjektlederen, tar kontakt om det er noe. Eks:
Foresatte som tok bilde av en stor lastebil som var i ferd med å rygge uten
ryggevakt. Tar kontakt med skolen. Skolen ringer prosjektleder som ringer rett
til sjåfør. NB! Vi må også være våken på kjøremønsteret til tungtransporten
også etter prosjektet er ferdig og butikken åpner.

- Rekruttering:
- Lærerbehov neste skoleår: 28.mai søknadsfrist for lærerstilling.

Vedtak:
Informasjonen tas til orientering

Eventuelt

FAU ønsker at man følger opp hva elevene får tilgang til på chromebook på SFO.
Sjekke sperringer, slik at de evt ikke får opp feks Tiktok-dans på youtube. Kun 4.trinn
som har tilgang på chromebook i SFO i forbindelse med 4.klasseklubb. SFO har
nettopp hatt innhold og bruk av skjerm som tema på basemøter. Har utarbeidet
rutiner for bruk av skjerm, og dette arbeidet følges opp.

Ressurssenteret. Stor garderobe, men ikke optimale garderobeforhold. Høye, fine
skap, men bruken er ikke optimal. Ønsker bedre rutiner for å henge opp klær og
holde orden. Mangler også sitteplass. Benker?

Maur. Det kommer sukkermaur inn på skolen hver eneste vår. Skolen kontakter
driftsoperatør/vaktmester når det kommer maur. Hun gjør alltid tiltak for å stoppe
maurvandringen. Forslag fra FAU om å ha maurspray tilgjengelig i garderober.

Foreldrene på 3.trinn har meldt inn spørsmål ang støy i et klasserom på 3.trinn.
Lærerne i den aktuelle klassen er informert fra foreldregruppa om at dette var en sak
på foreldremøtet. Lærerne opplever ikke støy i klasserommet. Lærerne har snakket
med alle elevene etter foreldremøtet, og elevene har heller ikke selv en generell
oppfatning av støy i klasserommet.

Referat: Marthe Vårhus Åsen


